
   Zápis č. 2/24 a usnesení zastupitelstva obce Čakov ze dne 12.2.2024 
 
Místo konání:   OÚ Čakov, Čakov č.p. 20 
 
Přítomní zastupitelé:   Ing. Lenka Šišpelová, Ing. Milan Vlk, Marcela Puchingerová, Ing. Ladislav Prener, 

Ing. Michaela Bébrová, Mgr. Radka Svačinová     
                          

 
Omluven:                    Bc. Jan Dušák 
 
   
Hosté:                       pan P. Voves       
            
Začátek:          19:00 hodin    
 
 
Projednáno: 

1.  Předsedající Ing. Lenka Šišpelová přivítala přítomné a konstatovala, že je přítomno 6 zastupitelů a 
zastupitelstvo je usnášení schopné. Zastupitelé se dohodli, že zapisujícím bude Ing. Lenka 
Šišpelová a ověřovateli zápisu bude Ing. Milan Vlk a Mgr. Radka Svačinová. 
 

2.  Starostka informovala zastupitele o plnění usnesení z minulého zastupitelstva. Zastupitelstvo 
bere informaci na vědomí. 

 
3.   Předsedající informovala přítomné o navrženém zveřejněném programu jednání zastupitelstva: 

1. Návrh rozpočtu na rok 2024. 
2. Návrh na opakované zřízení termínovaného vkladu. 
3. Projekt pořízení komunální techniky ( obecní vozidlo pro údržbu veřejné zeleně). 
4. Výlet za kulturou Praha. 
5. Informace ohledně probíhající přípravy projektu venkovní učebny a umístění fotovoltaických   
panelů v areálu MŠ Čakov. 
6. Informace ohledně projektu výstavby chodníku v Čakovci. 
7. Diskuze a různé. 
Pro: 6    Proti: 0    Zdržel se: 0 

 
4. Návrh rozpočtu na rok 2024. 

Starostka předložila zastupitelstvu návrh rozpočtu na rok 2024:   
Navrhované příjmy činily 8.219.303,- Kč 
Navrhované výdaje činily 11.499.648,- Kč 
Rozpočet je navrhován jako schodkový ve výši 3.280.348,-Kč, schodek navýšený o splátky úvěrů a 
návratné finanční výpomoci ve výši 4.025.845,- Kč . V rozpočtu jsou započteny kromě běžných 
nákladů na chod obce  především investiční náklady na stavbu chodníku v Čakovci, náklady na 
výstavbu, nákup nového užitkového vozidla a komunální techniky, náklady na 1. etapu opravy 
střech hospodářských budov v areálu OÚ v Čakově, náklady na projektovou přípravu rekonstrukce 
spodního patra MŠ Čakov včetně výměny otopného systému, náklady na přípravu a realizaci 
venkovní učebny na zahradě MŠ Čakov a  přípravu dalších investičních projektů, dále náklady na 
pořízení změny č.2 územního plánu a další. Zastupitelstvo vedlo o návrhu dlouhou rozpravu a 
rozhodlo  o provedení  některých drobných  úprav. 

 
Usnesení č. 007/02/2024 
Zastupitelstvo schvaluje upravený návrh rozpočtu na rok 2024 s konečnými příjmy ve výši 
8.222.203 Kč a konečnými výdaji ve výši 11.520.648. Kč, schvaluje jej jako schodkový ve výši  
3.298.445 Kč, Schodek rozpočtu je nutné ještě navýšit o splátky úvěrů a výpomocí na 
realizovanou kanalizaci a čistírnu v Čakově ve výši 745.500,-Kč na celkových 4.043.945,- Kč. 
Rozpočtový schodek bude kryt z přebytků let minulých. Schodek rozpočtu je způsoben převážně 
výdaji, které jsou investičního charakteru (stavba chodníku v Čakovci a další.),nebo mají 
charakter větších plánovaných oprav majetku. 



Na realizaci velkých investičních projektů bude prioritně hledáno spolufinancování např. 
vhodným dotačním titulem, aby se snížila finanční náročnost investičních akcí, a tím i případný 
schodek rozpočtu. Zastupitelstvo pověřuje starostku zveřejněním tohoto návrhu rozpočtu na 
rok 2024 dle platné legislativy. 
Pro: 6    Proti: 0  Zdržel se: 0 

  
5.  Návrh na opakované zřízení termínovaného vkladu. 

Starostka předložila zastupitelstvu návrh na opakované zřízení termínovaného vkladu na 
3.000.000,-Kč , který končí obci v polovině února. Úroková sazba by měla být na další 3 měsíce ještě 
stále  5,3% p.a., nebo o málo nižší. 
 
Usnesení č. 008/02/2024 
Zastupitelstvo vedlo rozpravu a souhlasí s návrhem opakovaně zřídit termínovaný vklad na 3 další 
měsíce ve výši 3.000.000,-Kč u Komerční banky, a.s.. 

            Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 
 

6.   Projekt pořízení komunální techniky (obecního vozidlo pro údržbu veřejné zeleně). 
Starostka předložila zastupitelstvu další možnosti řešení pořízení techniky pro potřeby obce na péči 
o veřejnou zeleň, veřejná prostranství, obecních cest a  komunikací  v zimě i v létě. Jedná se o 
variantu koupě ojetého vozu (VW Caddy 4x4, nebo 3koda Yeti 4x4) v hodnotě do 300.000,-Kč a dále 
v případě možné dotace pořízení malotraktoru s příslušenstvím. Předložila zastupitelstvu také 
některé získané cenové nabídky. 
 
Usnesení č. 009/02/2024 
Zastupitelstvo vedlo o návrhu rozpravu a schvaluje pořízení osobního automobilu, dále 
komunálního malotraktoru  do celkové výše 600.000 Kč vlastních vynaložených prostředků. Toto 
rozhodnutí tedy předpokládá zajištění cizího spolufinancování (dotace z cizích zdrojů) pro pořízení 
komunálního malotraktoru. 
Pro: 6    Proti: 0    Zdržel se: 0 
 

7. Výlet za kulturou Praha 
Starostka předložila zastupitelstvu možnosti ohledně odloženého výletu do Prahy za divadlem, 
případně další kulturou. Zastupitelstvo vedlo rozpravu nad programem a termíny. Dále nad výší 
dotace pro občany ze správního obvodu Čakova a jejich blízké na dopravu a vstupné. 
 
Usnesení č. 010/02/2024 
Zastupitelstvo schválilo jarní výlet za kulturou do Prahy, termín bude určen dle představení a 
s ohledem na jarní prázdniny a Velikonoce (v tyto termíny nebude představení vybíráno). 
Vstupné do divadla dotované a zjišťované obcí je se slevou 50% na vstupenku na divadelní nebo 
muzikálové představení, doprava bude účtována symbolických 100,-Kč/osobu v případě občanů 
ze správního obvodu obce Čakov a jejich blízkých. Ostatní vstupy jsou hrazeny v plné výši. 
Realizací akce zastupitelstvo pověřuje starostku obce. Zveřejněno bude obvyklým způsobem. 

            Pro : 6  Proti : 0 Zdržel se : 0 
 

8. Informace ohledně probíhající přípravy projektu venkovní učebny a umístění fotovoltaických   
panelů v areálu MŠ Čakov. 
Starostka předala zastupitelům informace ohledně probíhající přípravy projektu venkovní učebny a 
umístění fotovoltaických   panelů v areálu MŠ Čakov. A dále ohledně možnosti financování tohoto 
projektu a o možnostech financování instalace fotovoltaických panelů do areálu MŠ Čakov. 
Zastupitelstvo bere informaci na vědomí. 

 
9. Informace ohledně projektu výstavby chodníku v Čakovci. 

Starostka seznámila zastupitele se stavem projektu výstavby chodníku v Čakovci. Projekt zatím 
pořád čeká na vyhlášení výsledků podané žádosti do Státního fondu dopravní infrastruktury, která 
byla opakovaně podána na začátku léta 2023. Vyhlášení výsledků slibuje Ministerstvo dopravy do 
konce února. Zastupitelé berou informaci na vědomí, pověřují starostku zadáním aktualizace 
rozpočtu projektu na ceny roku 2024 a dále  vedli rozpravu o dalším osudu projektu. 



Termín příštího zasedání zastupitelstva byl starostkou navržen na 25.3.2024. O termínu budou všichni 
informováni dle  legislativy zveřejněním oznámení na úřední desce.. 
 

 Konec:   23:00 hod. 
 

Zapisovatel: Ing. Lenka Šišpelová                                Ověřovatelé:         Ing. Milan Vlk 
 
                                           
 
 

          Zasedání řídil:   Ing. Lenka Šišpelová                                                Mgr. Radka Svačinová               


